



**JIANG Yanming**  
**President**  
**China Lion Film Distribution**

Jiang Yanming founded China Lion in 2009 to distributed Chinese films across North America. China Lion has released more than 30 films, including Feng Xiaogang's **Aftershock, If You Are the One 2, The Banquet, Love, and The Beginning of the Great Revival**. In 2011, Huayi Brothers Media Corp. and Bona Film Group acquired strategic stakes in China Lion, and Jiang also joined forces with Fox International Productions to release **The Butcher, The Chef & the Swordsman and Love in Space**. Jiang has produced and directed special effects for films. He was a producer at Shenzhen Film Studios and he founded Shenzhen Popular Advertising Communication Co. and Beijing Visual Impact Digital Productions. In 2006, he was awarded *Advertising Magazine's* 100 most influential producers in China.

蒋燕鸣  
主席  
北美华狮电影发行公司

蒋燕鸣在 2009 年创立了北美华狮电影发行公司，在北美宣发中国电影。华狮已经发行了 30 多部电影，其中包括冯小刚的《唐山大地震》，《非诚勿扰 2》，《夜宴》，《Love》，《建党伟业》。2011 年，华谊兄弟传媒集团和博纳电影集团入资了华狮的战略股份，蒋燕鸣还与福克斯国际制片公司合作，发行了《刀见笑》和《全球热恋》。蒋燕鸣还也参与电影制作和特效导演。他是深圳电影制片厂的制片人，并创立了深圳广告传播有限公司和北京视点数码制作。2006 年，他被《广告》杂志评为中国百位最具影响力的制片人。